
Dušan Zábrodský 

Přistěhovali jsme se do Jesenice před 9ti lety. Rozhodli jsme tak proto, abychom po celoživotní aktivní 

práci našli pro zasloužený důchod klidné místo. Jako mnoho dalších spoluobčanů, jsme vyměnili 

panelákový byt na Jižním Městě v Praze za domek v Osnici a byli jsme nadšeni okolní přírodou a 

tichem. 

Po dostavbě našeho nového bydlení se dostavilo první zklamání způsobené zahájením stavby 

dálničního Pražského okruhu. Byli jsme ubezpečováni, že po jeho dokončení bude stavba splňovat 

přísné protihlukové a exhalační předpisy. Výsledek byl pro mne i mnoho mých sousedů zklamáním. 

Založil jsem proto občanské sdružení Osnice o.s., které mělo za cíl vyburcovat zodpovědné pracovníky 

k nápravě. Máme sice příslib od stavitele - Ředitelství silnic a dálnic, že v úseku od Osnice směrem k 

Herinku, pro obyvatele Osnice největší zdroj hluku, navýší protihlukovou ochranu. V původních 

projektech byl totiž protihlukový val v této části stavby výrazně vyšší. Příslib ale zůstává stále jen 

příslibem, harmonogram zahájení stavby nám dosud není znám. Dosavadní úlohu vedení obce v této 

oblasti považuji za nedostatečnou. Jsem přesvědčený, že řada stávajících představitelů obce má stále 

jiné priority, než skutečné potřeby občanů Jesenice.  

Rozhodl jsem se proto jít do komunálních voleb jako nezávislý kandidát spolu s dalšími stejně 

smýšlejícími lidmi. Plně se ztotožňuji s naším volebním programem. Patřím k těm občanům Jesenice, 

kteří si domov představují jako místo klidu a pohody. 

Chci, aby se více naslouchalo občanům obce, aby jednání jakéhokoliv orgánu obce a každého člena 

zastupitelstva bylo naprosto transparentní a veškerá tajná nebo uzavřená jednání byla tvrdě 

kritizována. Nechci žádné megalomanské stavby, které, aby se uživily, vyžadují velkou návštěvnost 

Pražanů. Chci, aby došlo k souladu mezi územím, obyvateli a přírodou, aby územní plán chránil území 

obce, jeho občany, naši přírodu a byl garantem naší spokojenosti. 


